學生活動及潛能發展委員會 四社命名

希望透過使用歷代實踐信仰的偉人的名字作為四社的名字,將信仰與承擔的美麗生命素質帶入校園。

Martin

Martin Luthur 馬丁路德 (1483-1546)

Faith 信念

我們原是他的工作,在基督耶穌裡造成的,為要叫我們行善,就是神所預備叫我們行的。

For by his act we were given existence in Christ Jesus to do those good works which God before made ready for us so that we might do them.

以弗所書 2:10 Ephesians 2:10



William Carey 威廉克里 (1761-1834)

Mission 使命

要擴張你帳幕之地,張大你居所的幔子,不要限止;要放長你的繩子,堅固你的橛子。

Make wide the place of your tent, and let the curtains of your house be stretched out without limit: make your cords long, and your tent-pins strong.

以賽亞書第五十四章 2 節 Isaiah 54:2

Taylor

Hudson Taylor 戴德生 (1832-1905)

Soar 翱翔

但那些仰望耶和華的人,必重新得力;他們必像鷹一樣展翅上騰;他們奔跑,也不困倦,他們行走,也 不疲乏。

but those who hope in the Lord will renew their strength. They will soar on wings like eagles; they will run and not grow weary, they will walk and not be faint.

Isaiah 40:31 以賽亞書 40:31





Q版 Taylor (設計者: 方一凡 3A1819)

Q版 Wilberforce

(設計者: 盧安琪 3D1819)

Q 版 Martin (設計者:方芷婷 4B1819)

Q版 Carey

(設計者: 鄧恩慈 4B1819)

Wilberforce

William Carey 威廉克里 (1761-1834)

Perseverance 堅毅

我只有一件事,就是忘記背後,努力面前的,向著標竿直跑,要得神在基督耶穌裡從上面召我來得的獎 賞。

...but one thing I do, letting go those things which are past, and stretching out to the things which are before, I go forward to the mark, even the reward of the high purpose of God in Christ Jesus.

腓立比書 3:13b-14 Philippians3:13b-14



